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Verslag van de algemene ledenvergadering van de Vereniging Historisch Purmerend, 
gehouden op 19 april 2023 bij Spijkerman Eten & Drinken, Neckerdijk 1 te Purmerend  
 
Aanwezig:  
 5 
Bestuur:  Gerard Schotsman (voorzi er), Peter Knook (penningmeester) en Conny 

Blokker,  
Marian de Boer, Han Gankema en Hans Peters (leden)  

 
Verhinderd: Thom Schreuder (secretaris)  10 
 
Verenigingsleden: 48 personen  
 
A ericht ontvangen van:  

Anneke Abercrombie en Anneke Stam 15 
1. Opening  
Voorzi er Gerard Schotsman verwelkomt de aanwezigen en verzoekt degenen die de 
presen elijst nog niet getekend hebben, dit alsnog te doen.  
 
2. Ingekomen stukken en mededelingen  20 
Niet aan de orde. 
 
3. Goedkeuring notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 20-04-2022  
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.  
 25 
4. Bestuursverkiezing  
A redend volgens het rooster van a reden zijn Marian de Boer en Hans Peters. Zij stellen 
zich herkiesbaar. Er zijn geen tegenkandidaten gemeld.  
Vanuit de zaal komt de vraag waarom Hans Peters na één jaar al weer herbenoemd moet 
worden. Toegelicht wordt dat Hans vorig jaar de tussen jds vrijgekomen bestuursfunc e van 30 
Hans Bakker hee  overgenomen. Die func e zou in 2023 voor herbenoeming in aanmerking 
komen. Hierna worden Marian de Boer en Hans Peters bij handopsteking en onder applaus 
van de aanwezigen met algemene stemmen herbenoemd. Beiden aanvaarden de 
herbenoeming.  
 35 
5. Jaarverslag secretaris over 2022 
Correc es:  
Pag.1 – Samenstelling bestuur: “H. Peeters” moet zijn “H. Peters”  
Pag.2 – bovenaan - Redac e Magazine: “Rob Theunissen” moet zijn “Rob Teunissen”  
De voorzi er gaat in aanvulling op de vermelde ac viteiten nader in op de contacten met de 40 
gemeente en de huidige stand van zaken met betrekking tot de waterpomp op de Kaasmarkt. 
Dit project is opgenomen in de herinrich ng van de binnenstad en de verwach ngen ten 
aanzien van de realisering zijn posi ef. Ook over de herinrich ng van het Slotplein zijn 
contacten met de gemeente. Het huidige aantal parkeerplaatsen blij  volgens het plan 
behouden. Wellicht komt er een mogelijkheid om ter plaatse een informa epunt te 45 
realiseren. De daadwerkelijke herinrich ng gaat plaatsvinden nadat de bouw in de Vij oek 
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gereed is. Ber de Lange informeert of het huidige monumentje op dezelfde plaats blij  
bestaan. Tenslo e is dat wel de historische plaats. De voorzi er kan dit beamen.  
Verder gaat de voorzi er in op de contacten met zustervereniging Historisch Genootschap 
Beemster. Inmiddels is het bestuur van VHP in Beemster geweest en is HGB uitgenodigd voor 
een tegenbezoek. De bedoeling is om dan onder meer de exposi e over de fusie op de 5 
vernieuwde bovenverdieping van het Purmerends Museum te bezoeken. Zodra de 
verbouwing gereed is wordt dit geregeld.  
Arent Huisman vraagt of de op pag. 3 vermelde VHP-prijs nog wordt uitgereikt en wanneer. 
De voorzi er gee  aan dat de leden zonder meer geïnformeerd worden als de prijs wordt 
uitgereikt.  10 
Het jaarverslag wordt hierna met dank aan en applaus voor de opsteller vastgesteld.  
 
6. Financieel verslag over 2022  
Penningmeester Peter Knook licht toe dat 2022 voor het eerst sinds jaren is afgesloten met 
een verlies van € 6.000,--. Als oorzaken noemt hij onder meer de verhoging van de 15 
energielasten, de kosten parkeren vrijwilligers en de notariskosten als gevolg van de herziene 
wetgeving WBTR. Daar staat tegenover dat VHP in het afgelopen jaar twee legaten 
ontvangen hee , één van € 25.000,-- en één van € 3.000,--. Het legaat van € 25.000,-- is 
bestemd als bijdrage aan de kosten voor de realisering van de waterpomp Kaasmarkt en het 
legaat van € 3.000,-- is gebruikt voor de verhoging van het aankoopfonds. VHP kan nog al jd 20 
om niet gebruikmaken van het huis aan de Kanaaldijk en ontvangt daarnaast € 1.850,-- 
waarderingssubsidie van de gemeente. Uiteraard wordt dit ten zeerste gewaardeerd. 
Tenslo e bedankt hij Marian de Boer voor haar inzet en onmisbare steun bij de verzorging 
van de ledenadministra e en de contribu e-inning.  
 25 
Wouter van Waardt informeert of VHP ook een tegemoetkoming van de gemeente 
ontvangen hee  als compensa e voor de gestegen energiekosten. Peter zegt dat VHP een 
aanvraag hee  gedaan maar dat deze is afgewezen.  
 
Wouter van Waardt wijst verder op de voorziening “digitalisering” die al veel langer bestaat. 30 
Hij informeert welke plannen hier nu voor zijn. Hij wijst erop dat men niets hee  aan een 
voorziening die jarenlang gehandhaafd blij  maar niet wordt gebruikt. Peter weet dat eerder 
al ideeën bestonden om de historie van Purmerend meer onder de aandacht van de 
schooljeugd te brengen. Afgesproken is toen dat bij presenta e van een goed plan het geld 
hieraan besteed zou kunnen worden. De voorziening is dus nog steeds gereserveerd voor 35 
een dergelijk project.  
Het financieel verslag over 2022 wordt hierna met dank aan de samensteller vastgesteld.  
 
7. Contribu everhoging per 2023  
De voorzi er gee  een uitvoerige toelich ng op de noodzaak om – na zó veel jaar – de 40 
contribu e met ingang van 2024 te verhogen van € 15,-- tot € 20,-- per jaar. Hij noemt onder 
meer de algemene kostens jging, de s jging van de energielasten en de Btw-verhoging. De 
meerdere opbrengst van rond € 9.000,-- wordt vooralsnog voldoende geacht om de s jgende 
kosten te dekken. Het voorstel tot verhoging van de contribu e met ingang van 2024 wordt 
bij handopsteking van de meerderheid van de aanwezigen goedgekeurd. Vanuit de zaal komt 45 
daarna de opmerking dat de verhoging ingaat per 2024 maar de meerdere opbrengst reeds 
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in de begro ng 2023 is verwerkt. Peter Knook moet tot zijn schrik toegeven dat dit 
inderdaad ten onrechte gebeurd is. De begro ng is op dit punt dus niet correct.  
 
8. Verslag kascontrolecommissie en decharge aan het bestuur 
De kascontrole is verricht door Harry Poppelier en Jasper Bouman.  5 
Jasper Bouman verklaart namens de kascontrolecommissie het volgende:  
“De kascontrolecommissie, bestaande uit Harry Poppelier en Jasper Bouman, hee  op 20 
februari 2023 de balans van 31 december 2022, de staat van baten en lasten over 2022 en de 
daarbij behorende onderliggende bescheiden van de Vereniging Historisch Purmerend 
gecontroleerd. Onder meer is vastgesteld dat de begin- en eindsaldi van de bankrekeningen 10 
corresponderen met de betreffende bankafschri en. Voorts is geconstateerd dat inkomsten 
en uitgaven verantwoord zijn door middel van schri elijke bescheiden. De 
kascontrolecommissie hee  geen opmerkingen over de financiële stukken over 2022 en is 
van mening dat deze stukken een getrouw beeld geven van het handelen van het bestuur en 
de toestand van de vereniging op 31 december 2022. De kascontrolecommissie adviseert de 15 
leden van de vereniging om de financiële stukken over 2022 goed te keuren en het bestuur 
decharge te verlenen. Volledigheidshalve wordt nog het volgende vermeld. Jasper Bouman is 
ingeschreven in het accountantsregister als Registeraccountant. De voorschri en van deze 
beroepsgroep verplichten om op deze plaats melding te maken van het feit dat de 
uitgevoerde kascontrole niet voldoet (niet kan voldoen) aan de regels en voorschri en van 20 
deze beroepsgroep. Er is derhalve geen accountantscontrole toegepast. Ondertekend 20 
februari 2023 door de kascontrolecommissie 2022 bestaande uit Harry Poppelier en Jasper 
Bouman.”  
 
Hierna verleent de vergadering penningmeester en bestuur bij handopsteking en met 25 
applaus met algemene stemmen decharge voor het gevoerde beleid in 2022. 
 
9. Benoeming kascontrolecommissie 
Harry Poppelier treedt af als lid van de kascontrolecommissie. Nils Velzeboer hee  zich vorig 
jaar aangemeld als reservelid; hij neemt nu de plaats in van Harry Poppelier en vormt met 30 
Jasper Bouman de kascontrolecommissie 2023. Rob Teunissen hee  zich aangemeld als 
reservelid en wordt als zodanig met algemene stemmen benoemd.  
 
10. Begro ng 2023  
Peter Knook verwijst naar de eerder gegeven toelich ng die deels ook betrekking hee  op 35 
de begro ng 2023. Vanuit de vergadering komen geen nadere vragen, waarna de begro ng 
2023 bij handopsteking met algemene stemmen wordt goedgekeurd.  
 
Omdat bij agendapunt 7. gea endeerd is op de ten onrechte in de begro ng 2023 
meegenomen hogere opbrengst van de contribu everhoging per 2024 wordt afgesproken 40 
dat de begro ng op dit punt aangepast zal worden en opnieuw ter vaststelling zal worden 
voorgelegd in de extra ALV op 11 mei a.s. (Zie agendapunt 11.).  
 
11. Vaststellen vernieuwde statuten (onder voorbehoud)  
De voorzi er gaat in op de gevolgen van de WBTR. In dat kader zijn de huidige statuten van 45 
VHP tegen het licht gehouden en is in samenwerking met de notaris getracht een en 4 ander 
lees- en werkbaarder te maken. De aangepaste statuten staan inmiddels op de website. 
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Volgens de nog geldende statuten is voor wijziging van de statuten goedkeuring van 2/3 
meerderheid van de leden vereist. Dat betekent dus zo’n 1200 leden hetgeen in de prak jk 
niet haalbaar is. Vandaar het voorstel om een tweede algemene ledenvergadering te 
beleggen om goedkeuring te verkrijgen voor wijziging van de statuten. Op dat moment is 
voor dat doel de goedkeuring van 2/3 deel van de dan aanwezige leden vereist. De tweede 5 
ALV wordt gehouden op 11 mei a.s.  
Rob Teunissen vraagt wat er precies in de statuten gewijzigd gaat worden. De voorzi er 
antwoordt dat het exact gaat om zaken waar nu tegenaan gelopen wordt, dus dat bv. niet 
meer goedkeuring van 2/3 meerderheid van de leden nodig is om statuten te wijzigen. In de 
nieuwe opstelling gaat het dan om de absolute meerderheid van de aanwezigen.  10 
De voorzi er vraagt formeel toestemming aan de ALV om de statuten te wijzigen, Geen van 
de aanwezigen maakt hiertegen bezwaar.  
 
12. Rondvraag  
Jack Otsen vraagt aandacht voor het ledenaantal. Gememoreerd worden 30 nieuwe leden, 15 
maar daar staat tegenover dat er door overlijden en opzegging ook leden wegvallen. Marian 
de Boer meldt dat VHP op dit moment 1810 leden telt. Jack Otsen vindt dat VHP toch alert 
moet zijn op mogelijkheden om meer leden aan te trekken. De voorzi er wijst in dat 
verband onder meer op de contacten met RTV Purmerend. Hij hoopt op een goede 
samenwerking waardoor VHP wellicht ook meer bekendheid gaat genieten.  20 
 
Truus Appelman informeert of er al ontwikkelingen zijn rond het pand van Bellevue. De 
voorzi er kan daar op dit moment helaas niets over melden. De huidige eigenaar van 
Bellevue is als ontwikkelaar ook bij andere projecten zoals de Vij oek betrokken. Hij hee  
aangegeven eerst de lopende projecten af te ronden en daarna zijn aandacht op Bellevue te 25 
richten. VHP is betrokken maar de vraag is in hoeverre er ook invloed op de verdere 
ontwikkelingen kan worden uitgeoefend.  
 
13. Slui ng  
De voorzi er dankt hierna ieder voor zijn aanwezigheid en sluit de vergadering. 30 


